



Region Danmark  
[www.nadanmark.dk](http://www.nadanmark.dk)

# OSR rapport

Område: Nordjylland	Post adresse: Postboks 1212 9000 Aalborg	Dato: 03-11-2011
------------------------	--	---------------------

## Bestyrelse:

Formand: Peter S.	Næstformand: Mikael S.
Sekretær: Thomas K.	Kassere: Karsten B.
OSR: Stephanie M.	OSS: David H.
Litteratur: Peter C.	

## Underkomiteer:

H.I. Formand: Steff	O.I. Formand: MANGLER!
Helpline: David H.	Konventformand: Er på valg
Internet Ansvarlig: Karsten B.	

## Grupperne:

Antal GSR på OSK mødet: 9 stk.	Hvor mange grupper i området: 15 men 2 mere på vej.
Hvilke byer:  Aalborg, Nørresundby, Brønderslev og Thisted.  Der er igen et møde på vej i Hjørring og et ungdomsmøde i Aalborg	

## Områdes økonomi:

Bankbeholdning:

**8564,12**\_\_\_\_\_

Kontant: \_\_\_\_\_

Evt. andet omkring økonomi: \_\_\_\_\_

Konventbeholdning: \_55.564 (men der er ikke aflagt regnskab endnu)\_\_\_\_\_

Underkomiteer: \_\_\_\_\_

Hvor meget har grupperne doneret siden sidst: 3.240,00 kr. \_\_\_\_\_

Donation til RSK: **10.000kr.**

## OSK:

Hvordan fungere OSK:

Der er en ubehagelig tone. Folk kører meget i det samme og der forekommer en del mundhuggeri. Der bliver taget godt imod og der bliver hjulpet til at forstå forkortelser og hvad der ellers er. Det plejer at være fedt at komme her, det fungere godt sådan over hele linjen. Det var et lorte møde vi havde. Det kører godt, der sker så meget nyt og vi er ikke eksperter men vi gør det godt. Mere rummelighed, kærlighed og accept.

Super godt møde, der har måske været et par misforståelser. Der er god struktur og talerækken bliver holdt. Rigtig god udvikling, godt at se der kommer flere nye til. Vi har brugt for lang tid på et punkt, blev også lidt skræmt over tonen. Engang imellem så skændes vi, fordi vi alle sammen brænder for det. Der er villighed til nogle løsninger. Lærerigt, man kommer på som person og bliver udsat for sine utilstrækkeligheder. Ser frem til det næste OSK møde.

Dette er uddrag fra GSR 'erne fra sidste OSK møde.

Underkomiteer:

Merchandise: Boden vokser. Der har været heftig debat mht. til økonomien i boden, da vi ikke har lagt klare retningslinjer for hvordan den skal være. Så bestyrelsen fra OSK og Merchandise udvalget går sammen om at klarlægge retningslinjerne, så der ikke vil være flere misforståelser.

Offentlig Information: Der kommer flere medlemmer til udvalget, som gerne vil lave service. Der er dog problemer, da der er cleantime begrænsninger på de forskellige poster og de fleste er nykommere. 02.11-11 var der plakat dag, hvor NA -medlemmer fra Offentlig information var ude og sætte plakater op.

H&I: Der er blevet etableret kontakt til Svenstrupgård. Formanden vil etablere kontakt til kriminalforsorgen. Formanden vil rigtig gerne have flere i bestyrelsen end ham selv. Der er dog samlet nogle medlemmer til at tage ud og afholde et H&I møde.

Konvent: Dette blev en succes. Der var mange medlemmer der lagde et stort stykke arbejde i konventet, der var især mange nykommere med. Fedt at der kom så mange ☺

Event:

Hvad ønsker vi af RSK:

Hvad er RSK's holdning til at folk skal betale for at komme ind til konvent?

I kærlig service og fællesskab

Stephanie OSR og David OSS

---

OSR/OSS

